



NOTICE:  
WE HAVE MOVED  
**CUSTOMER SERVICE  
& WAREHOUSE**

To Our Valued Customers,

We are delighted to inform you that we have moved our Customer Service and Warehouse to a new address as of **02 May 2023, Tuesday**.

As a result of TAK's continued growth and development, we are expanding with a new space to accommodate our warehouse and office while providing you with the highest level of service for many years to come.

For customers who wish to view large-size laminates, kindly visit Lamitak Studio (Lavender) between Monday to Friday (10:30 am to 6:30 pm) and at Weekends (10:30 am to 4:30 pm).

If you have any questions about the move, please don't hesitate to get in touch with our Customer Service hotline at **6366 1212** or email us at **info@lamitak.com.sg**

We look forward to seeing you and serving you at our new location!

Yours sincerely,  
Management of TAK Products & Services Pte Ltd



SCAN FOR OUR  
NEW LOCATION

HEADQUARTERS & MAIN OFFICE  
TAK PRODUCTS & SERVICES PTE LTD  
14 SENOKO LOOP  
SINGAPORE 758150



# 客户服务部和仓库部 搬迁通知

尊敬的顾客，

本公司 TAK Products & Services Pte Ltd 将于2023年5月2日搬迁至新地址。

由于 TAK 的持续增长和发展，我们正在扩展一个新的仓库和办公室。

如需参观大尺寸的防火板，请在周一至周五（上午 10:30 至下午 6:30）  
和周末（上午 10:30 至下午 4:30）在 Lamitak Studiio - 114 Lavender Street  
CT Hub 2 #01-61, Singapore 338729。

如需更多关于搬迁信息及资料，欢迎拨打客服热线 6366 1212 或发送电子邮件至  
[info@lamitak.com.sg](mailto:info@lamitak.com.sg)

欢迎光临我们的新地址，我们将继续为您提供更卓越的服务！

Management of TAK Products & Services Pte Ltd



扫描

HEADQUARTERS & MAIN OFFICE

TAK PRODUCTS & SERVICES PTE LTD  
14 SENOKO LOOP  
SINGAPORE 758150